
שירותי הבריאות לתושבות   קמת בית החולים החדש בבאר שבע תביא לשיפור משמעותי באיכות ה
ותושבי הדרום, לצד המשך העמקת הטיפול בקהילה והקמת בית החולים החדש באופן המהיר,  

 .היעיל והאיכותי ביותר

מיטות ויכלול את מגוון השירותים שישתלבו בשירותי    600-בית החולים יכלול בסיום התהליך כ
  .האשפוז והקהילה בדרום הארץ

גם לתושבי הפריפריה מגיעים שירותי בריאות ברמה גבוהה. אנו " :שר האוצר בצלאל סמוטריץ׳ 
עושים היום צעד נוסף ומשמעותי לעבר הקמת בית החולים בבאר שבע עליו הכרזנו רק לאחרונה.  
צעד שיצמצם פערי בריאות ויסייע למיליוני תושבי הנגב לקבל שירותי בריאות מהירים ואיכותיים.  
אחרי יותר מדי שנים שההחלטה התעכבה והמצוקה הורגשה היטב, הקמת בית החולים נמצאת  

במסלול מהיר ובטוח. ממשלת ישראל מחויבת לביטחונם ובריאותם של אזרחי הנגב. קידום הקמת  
בית החולים הוא לחלוטין חלק בלתי נפרד מהגשמת החזון הציוני. אני מודה לידידי שר הבריאות 

אוריאל בוסו ולצוות משרדו ולמנכ״ל משרד האוצר שלומי הייזל והצוות המקצועי במשרדי, על קידום 
 ."מהלכים חשובים והכרחיים למען בריאותם של אזרחי ישראל

החתימה על ההיתרים להקמת בית החולים החדש והשני בנגב היא אבן  " :שר הבריאות אוריאל בוסו
דרך משמעותית, שאליה הגענו לאחר עבודת מטה יסודית ודיונים שנמשכו כעשר שנים. היום אנחנו  
מתקדמים צעד נוסף במימוש החזון לצמצום פערים בין פריפריה למרכז, ולמתן זכות שווה לשירותי  

בריאות מתקדמים ומקצועיים לכל אזרח במדינת ישראל, ללא קשר למקום מגוריו, השתייכותו 
  .הקהילתית או מצבו הכלכלי

מדובר בבשורה היסטורית שתשנה את פני מערכת הבריאות שלנו לדורות קדימה. האופן הייחודי  
שבו ייבנה ויופעל בית החולים החדש בבאר שבע הוא מהלך צודק שישפר את חייהם ובריאותם של  

התושבים, ויהיה מקור תעסוקה ומחקר משמעותיים באזור. מהלך פורץ דרך שיגביר את התחרות  
והיכולות של כלל קופות חולים בתחום מערך האשפוז. זהו צעד חשוב של חיזוק הנגב ודרום הארץ  

שמהווה תשובה ציונית הולמת בתקופה שבה אויבינו מנסים לפגוע באחיזתנו בארץ מולדתנו ואני גאה 
  .מאוד להיות שר הבריאות שמוציא אותו אל הפועל

 

אני מבקש להודות לכל השותפים לקידום המהלך במשרד ראש הממשלה ובמשרד האוצר ולשותפינו 
קופות החולים מאוחדת ולאומית והמרכז הרפואי שיבא. נמשיך לפעול יחד  -במערכת הבריאות 

  ."לחיזוק מערכת הבריאות בישראל ולשיפור השירות הרפואי עבור כלל הציבור

״הקמת בית החולים בבאר שבע הוא אחד מנושאי  מנכ״ל משרד הבריאות, משה בר סימן טוב 
הדגל אותם מקדם המשרד. זהו צעד הכרחי במטרה להבטיח שוויון במימוש הזכות לבריאות איכותית  

לתושבי הפריפריה באופן דומה לתושבי המרכז. בית בחולים החדש ישלים, יחד עם בית החולים  
המצטיין סורוקה, את מערך האשפוז בדרום, באופן דומה לכך שלתושבי המרכז יש מספר בתי חולים  

  .לבחור מהם

אני מודה לשותפים שלנו במשרד האוצר, ולקופות החולים מאוחדת ולאומית, שיהיו ביחד הבעלים של  
בית החולים, ולבית החולים שיבא, שיתכנן, יקים ויפעיל את בית החולים החדש, ולעירית באר שבע,  

 המהווה גם היא גורם מרכזי במימוש חזון בית החולים החדש.״

מדובר בצעד משמעותי שיאפשר עליית מדרגה " :מנכ"ל משרד האוצר, שלומי הייזלר 
מהלך שמביא עימו בשורה ענקית לתושבי    -בדרך להקמת בית החולים החדש בבאר שבע  דרמטית 

  .הדרום

הקמת בית החולים החדש בנגב תביא לשיפור ניכר באיכות והיקף השירות הרפואי בדרום, תסייע 
בצמצום הפערים באיכות הטיפול בין המרכז לפריפריה ותתרום משמעותית להרחבת המענים  

  .הניתנים בקהילה 

אני מבקש להודות לעובדות ועובדי משרדי האוצר והבריאות, למנכ"ל משרד הבריאות, מר משה בר  



סימן טוב, למנכ"ל בית החולים שיבא, פרופ' יצחק קרייס ולקופות החולים מאוחדת ולאומית על  
 "עבודתם המקצועית והמאומצת ועל השותפות לדרך על מנת להגיע ליעד משמעותי זה

 


